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ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

Κασάπης Φίλιππος (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.), Αγγελίδης Πέτρος, Αγοραστός Βασίλειος, 

Αναστασιάδης Αντώνιος, Βαβαλέκας Ιωάννης, Γεωργούλας Γεώργιος, Γεωργίου Γεώργιος, 

Γκότσης Ηλίας, Ζαπάρα Μαίρη, Κατιρτζόγλου Νικόλαος, Μπάρκας Αθανάσιος, Πισώκας 

Βασίλειος, Σαντοριναίος Ευάγγελος, Σαουλίδης Στυλιανός, Σωτηριάδης Δημήτριος, 
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1) Καδής Νικόλαος, 2) Κουμπαρούδης Ιωάννης, 3) Μητλιάγκας Ζήσης, 4) Νυκτοπάτης 

Αντώνιος,  5) Περδίκης Ζήσης, 6) Στάγκος Κων/νος, 7) Χαλκιόπουλος Λεωνίδας.   
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ΚΑΝΕΙΣ. 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ: 

 

 1) Στοίλας Συμεών (Συνοικισμού Ξηροτόπου) 

2) Κάπης Δημήτριος (Συνοικισμού Αγ. Ιωάννη) 

 

 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

 

 

ΘΕΜΑ  1ο: Έγκριση μελετών, Σ.Π., κ.λ.π. Δημοτικών Έργων. 

 

ΘΕΜΑ  2ο: Έγκριση έκδοσης αδειών ίδρυσης καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 

 

ΘΕΜΑ  3ο: Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για την κάλυψη αναγκών των 

Υπηρεσιών του Δήμου. 
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ΘΕΜΑ  4ο: Ψήφιση συμπληρωματικής πίστωσης για την εξόφληση οφειλών παρελθόντων 

οικονομικών ετών. 

 

ΘΕΜΑ  5ο: Αγορά δύο (2) τόμων της Εικονογραφημένης Ιστορίας των Σερρών του Β. 

Τζανακάρη.  

 

ΘΕΜΑ  6ο: Έγκριση πρακτικού της Επιτροπής για την εγκατάσταση περιπτέρου. 

 

ΘΕΜΑ  7ο: Έγκριση προγράμματος «ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ 1997».             

 

ΘΕΜΑ  8ο: Έγκριση - Ενημέρωση επί των αποφάσεων των Δημοτικών Επιχειρήσεων. 

 

ΘΕΜΑ  9ο: Ηλεκτρική παροχή δημοτικών εγκαταστάσεων λόφου «ΚΑΓΙΑ». 

 

ΘΕΜΑ 10ο: Πληρωμή παράβασης αυτοκινήτου.                      

 

ΘΕΜΑ 11ο: Γνωμοδότηση του Δ.Σ. προς την επιβολή προστίμου.  

 

ΘΕΜΑ 12ο: Συνέχιση μισθωτικής σχέσης στην εταιρία Θ. ΙΛΑΝΙΔΗΣ-Θ. ΚΥΡΙΜΛΗΣ 

Ο.Ε., λόγω συνταξιοδότησης εταίρου.  

 

ΘΕΜΑ 13ο: Παραχώρηση χώρου για τη σύσταση οικογενειακού τάφου. 

 

ΘΕΜΑ 14ο: Γνωμοδότηση του Δ.Σ. επί του απολογισμού έτους 1996 του Ν.Π. 

«Κ.Α.Π.Η.». 

 

ΘΕΜΑ 15ο: Έγκριση πρακτικού του διαγωνισμού για την προμήθεια HARDWARE και 

SOFTWARE, για την ευρύτερη περιοχή με την χρήση πολυμέσων.  

 

ΘΕΜΑ 16ο: Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην Επιτροπή Ελέγχου Υπευθύνων 

Δηλώσεων και Καταστάσεων Βαμβακοπαραγωγών έτους 1997. 

 

ΘΕΜΑ 17ο: Ορισμός νέου μέλους στο Δ.Σ. του Ν.Π. «Λαογραφικό Μουσείο Σερρών». 

 

ΘΕΜΑ 18ο: Απ΄ ευθείας εκποίηση προσκυρούμενου δημοτικού οικοπεδικού τμήματος 

στον κ. Σπυρίδη Κων/νο.  

 

ΘΕΜΑ 19ο: Περί του αν ο Αγγελόπουλος Σωτήριος του Κων/νου, κάλυπτε πάγιες και 

διαρκείς ανάγκες.  

 

ΘΕΜΑ 20ο: Γνωμάτευση της Κ.Α.Δ.Ε. σχετικά με τα δημοτικά καταστήματα.  
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12η  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η  1997 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Έχω κύριοι συνάδελφοι, τρία (3) θέματα εκτός ημερήσιας διάταξης, 

όμως ο κ. Δήμαρχος και η κα Ζαπάρα δεν είναι εδώ, γι’ αυτό προτείνω να μην τα 

συζητήσουμε. 

 Προχωράμε στα θέματα της ημερήσιας διάταξης. 

 

 

ΘΕΜΑ  1ο: Έγκριση μελετών, Σ.Π., κ.λ.π. Δημοτικών Έργων. 

 

 

 κ. Μπάρκας Αθ.:  Την προηγούμενη φορά κύριε Περδίκη, είχατε κάνει μια 

παρατήρηση, για το έργο της οδοποιίας, αν δεν κάνω λάθος. Ο κ. Δασκαλόπουλος μου είπε 

κάποια πράγματα, που είμαι υποχρεωμένος να τα πω. Το γνωρίζετε κι εσείς, ότι η 

δημοπρασία του έργου για την οδοποιία, έγινε μέσα από την χρηματοδότηση του ΕΑΠΤΑ, 

στις 11/8/1994. Στις 11/8/1994 ήταν προϋπολογισμού 100 εκ. δρχ. με ποσοστό πρ/σμού 

85%. Το σχόλιο που έκανε ο κ. Δασκαλόπουλος, είναι ότι καλώς ή κακώς, υπήρχε μια μικρή 

έκπτωση σ’ αυτό το έργο της τάξεως του 7%. Και όλοι γνωρίζουμε ότι το 7% στα ασφαλτικά 

έργα, είναι λίγο. Εφόσον όμως έγινε διαγωνισμός και ήταν όλα νόμιμα, δεν μπορούμε να 

πούμε τίποτα. Έγινε ένας συγκριτικός της τάξης του 50%, αλλά πάλι έγινε κι ένας  

συγκριτικός αρνητικός και φτάσαμε αυτή την στιγμή να έχουμε περίπου 114 εκ. δρχ. 

Βασικά, η διαφορά είναι 14 εκ. δρχ. Αυτά λέει η Υπηρεσία.  

 κ. Περδίκης Ζ.: Το ερώτημα που είχε υποβληθεί από εμένα είναι: το έργο της 

οδοποιίας των 100 εκ. δρχ. χρηματοδοτείται με το γνωστό χρηματοδοτικό σχήμα 60, 20, 20, 

από Ευρωπαϊκή Ένωση, Υπουργείο Εσωτερικών και Δήμο Σερρών. Έχουμε μια υπέρβαση 

λέτε, κατά 14 εκ. δρχ. Αυτή η υπέρβαση, όταν πληρωθεί, θα κατανεμηθεί με το ίδιο σχήμα 

στους 3 συγχρηματοδότες; Θα καταβληθεί εξ’ ολοκλήρου από τον Ο.Τ.Α. από τον Δήμο 

Σερρών;  

 κ. Μπάρκας Αθ.: Θα πληρωθούν από δω, αλλά ταυτόχρονα θα υπάρχει και 

ταυτόχρονη συμμετοχή από το Υπουργείο που αναφέρατε. Μέχρι στιγμή έχει γίνει έργο για 

93 εκ. δρχ., όπως με ενημερώσει η Υπηρεσία. Από κει και πέρα, είχε γίνει ένας συγκριτικός 

πίνακας με 50% πάνω, με μια απόφαση του Δ.Σ. πάντα με εισήγηση της Υπηρεσίας, δεν 

έγινε αυτό το αντικείμενο και απ΄ ότι βλέπω εδώ, έχει ζητηθεί η έγκριση μειωτικού 

ουσιαστικά συγκριτικού πίνακα, ώστε σε κάποια στιγμή λέει, οι πιστώσεις του Δήμου, ή από 

την ΣΑΤΑ, ή από το ΕΑΠΤΑ, να χρηματοδοτηθεί.  

 κ. Περδίκης Ζ.:  Ναι, αλλά εδώ ζητάμε υπεύθυνες απαντήσεις κύριε Μπάρκα.  

 κ. Πρόεδρος: Το συζήτησα κι εγώ αυτό το θέμα με τον κ. Περδίκη και την απάντηση 

μου την έδωσε ο ειδικός συνεργάτης.  

 κ. Δάρατζης: Σε όσα λέτε έχετε απόλυτο δίκιο, αλλά δεν μπορεί να γίνει συγκριτικός 

σε ΕΑΠΤΑ, χωρίς να εγκριθεί από το ΕΑΠΤΑ. 

 Εγκρίθηκε από το Δ.Σ., ο πρώτος συγκριτικός πίνακας, πήρε εγκριτική από την 

Νομαρχία και έφυγε για έγκριση, από το ΕΑΠΤΑ. Εγκρίθηκε από το ΕΑΠΤΑ, η πίστωση 

είναι εγκεκριμένη από το ΕΑΠΤΑ.  

Στη συνέχεια, έγινε κι άλλος συγκριτικός, γιατί οι εργασίες, οι οποίες απαιτήθηκαν να 

γίνουν, ήταν στο ύψος των 114 εκ. δρχ. Και έκλεισε το έργο στα 114 εκ. δρχ. Ενώ είχαμε 

έγκριση από το ΕΑΠΤΑ για 140 εκ. δρχ. 
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 κ. Μητλιάγκας Ζ.: Διευκρινιστικά, το ΕΑΠΤΑ, δεν αποκλείει να αυξηθεί το 

αντικείμενο. Όπως έχουν αυξηθεί αντικείμενα σε έργα της προηγούμενης Δημοτικής Αρχής. 

Το ζητούμενο είναι, εάν εγκρίθηκε από το Υπουργείο Εσωτερικών να φτάσει το έργο στα 

114 εκ. δρχ.  

 κ.. Μπάρκας Αθ.:  Εγκρίθηκε και μάλιστα μέχρι 140 εκ. δρχ.  

 κ. Περδίκης Ζ.: Κύριε Πρόεδρε, στον φάκελο μέσα υπάρχει μια μελέτη 1,5 εκ. δρχ. 

συν Φ.Π.Α., για την στέγη του κτιρίου της Λέσχης Χωροφυλακής. Δεν ξέρω αν έγινε ή όχι, 

αλλά υποθέτω ότι δεν είναι υπόθεση του Δ.Σ. αυτό, όταν το ακίνητο δεν είναι του Δήμου. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μας ζητήθηκε από την Λέσχη της Αστυνομίας, να βοηθήσουμε 

στην ανακαίνιση της Λέσχης της Αστυνομίας. Σε συνεργασία με το Νομάρχη, ο οποίος 

διέθεσε 2 εκ. δρχ. κι εμείς διαθέσαμε αυτά τα χρήματα υπό μορφή εργασιών και κάποιων 

υλικών, για να γίνει η Λέσχη όπως την βλέπετε σήμερα, διότι δεσπόζει του κέντρου της 

πόλης, δεσπόζει του Νομαρχιακού Μεγάρου, οι ίδιοι αδυνατούν να εξεύρουν πόρους για την 

αναπαλαίωση, την ανακαίνιση και τον εξωραϊσμό αυτού του κτιρίου.  Μην ξεχνάτε ότι ο 

Δήμος έχει στενή συνεργασία με την αστυνομία.  

 

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ  2ο: Έγκριση έκδοσης αδειών ίδρυσης καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 

 

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

 κ. Μητλιάγκας Ζ.: Κύριε Πρόεδρε, διαδικαστικά και με αφορμή τις ερωτήσεις που 

θέλαμε να υποβάλλουμε και  δεν το κάναμε, γιατί στην αρχή της συνεδρίασης απουσίαζε ο κ. 

Δήμαρχος, και με το θέμα της ανακοίνωσης που θέλει να κάνει ο κ. Αγγελίδης, διαδικαστικά 

βάζω το εξής θέμα, με βάση τον κανονισμό που  ψηφίσαμε προσφάτως. 

 Το άρθρο 46 λέει: στο στάδιο των ανακοινώσεων, μπορεί κάθε σύμβουλος να προβεί 

μετά τον κ. Δήμαρχο σε όμοιες ανακοινώσεις. Για τον σκοπό αυτό, του παρέχεται χρόνος 5’, 

εκτός αν το Συμβούλιο του δώσει περισσότερο χρόνο. 

 Εκτός από τις ανακοινώσεις, κάθε σύμβουλος έχει δικαίωμα πριν αρχίσουν τα θέματα 

της ημερήσιας διάταξης, να απευθύνει συστάσεις κι ερωτήσεις πάνω σε δημοτικές 

υποθέσεις. Οι συστάσεις, αφορούν την υποβολή σκέψεων και γνωμών, οι δε ερωτήσεις, για 

το αν έχουν ληφθεί μέτρα πάνω σε μια συγκεκριμένη υπόθεση του Δήμου. 

Εάν η απάντηση των ερωτήσεων, δεν είναι δυνατή, διότι δεν υπάρχουν τα απαιτούμενα 

στοιχεία, τότε δίνεται αυτή σε επόμενη Συνεδρίαση του Σώματος. 

Η δε γραπτή υποβολή ερωτήσεων, είναι στο άρθρο 48, αλλά μόνο επερωτήσεις. Οι 

ανακοινώσεις και οι ερωτήσεις, έχουν εντελώς διαφορετικό χαρακτήρα. Επομένως με το να 

μην δεχτείτε σήμερα την υποβολή ερωτήσεων και την ανακοίνωση για το θέμα του 

κυνοκομείου που ήθελε να κάνει ο κ. Αγγελίδης, πιστεύω χωρίς πρόθεση, ότι παραβιάζετε 

τον κανονισμό. Και επειδή σ’ αυτόν τον κανονισμό, αυτό το ψηφίσαμε ομόφωνα για να τον 

εφαρμόσουμε, είναι κρίμα να τον καταπατήσουμε από την αρχή. 
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 Θέλουμε και προσωπικά, αλλά και σαν παράταξη, να μας πείτε εάν μπορούμε ή όχι. ο 

μεν κ. Αγγελίδης να κάνει την ανακοίνωση που θέλει κι εγώ με τον κ. Περδίκη να κάνουμε 

ερωτήσεις στον κ. Δήμαρχο, χωρίς να είναι υποχρεωμένος να απαντήσει εάν δεν θέλει.  

 κ. Πρόεδρος: Δεν έχει αντίρρηση το Προεδρείο να γίνονται ερωτήσεις. Δεν 

καταπατούμε τον κανονισμό, όπως αν αυτές οι ερωτήσεις γίνονται γραπτώς, για την 

ομαλότερη λειτουργία του Συμβουλίου. Αυτό είναι το σκεπτικό μας. 

 κ. Μητλιάγκας Ζ.: Αν όμως κάποιος Σύμβουλος δεν έχει κάνει γραπτή ερώτηση 2 

μέρες νωρίτερα, δεν του απαγορεύει ο κανονισμός να κάνει ανακοίνωση, ή ερώτηση που δεν 

είναι γραπτή.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα ήθελα να ζητήσω συγνώμη για την καθυστέρηση προσέλευσής 

μου στο Δ.Σ., καθότι είχα την υποχρέωση, την δέσμευση μπορώ να πω, να κάνω τα εγκαίνια 

της φετινής έκθεσης αυτοκινήτου και μοτοσικλέτας.  

 κ. Μητλιάγκας Ζ.: Έχω να κάνω την εξής ερώτηση στον κ. Δήμαρχο, στο  

προηγούμενο Δ.Σ., εδώ ήρθανε κάποιοι που εργάζονται κι έλεγαν ότι εργάζονται στο Δήμο 

και πέρα από τις συμβάσεις, δούλευαν στην καθαριότητα. Ήθελα να ρωτήσω πόσοι 

εργάστηκαν ή εργάζονται  και τώρα ακόμα στον Δήμο, χωρίς σύμβαση, είτε μέσω 

Δημοτικών Επιχειρήσεων, είτε μέσω ΔΕΠΚΑ. Πόσοι εργάζονται, πόσα οφείλονται και πως 

σκέφτεται η Δ.Α. να πληρώσει αυτά. 

 κ. Περδίκης Ζ.:  Κατά πως άκουσα στο ραδιόφωνο,  και απ’ όσα διάβασα στον 

τύπο, ανακοινώσατε ότι ο Δήμος συνήψε δάνειο 137,5 εκ. δρχ. από την τράπεζα 

ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ. Με ποια  απόφαση του Δ.Σ. συνάφθηκε το δάνειο; 

 κ. Πισώκας Β.: Δημιουργείται  ένα πρόβλημα των δημοτών μας ως προς την αγορά 

των μαρμάρων που έγινε από την Καβάλα και δεν έγινε από τους επιχειρηματίες της πόλης. 

 Δεύτερον, το θέμα των πεζοδρομήσεων. Παρατηρείται ότι οι καταστηματάρχες της 

Πλ. Ελευθερίας, έχουμε δημιουργήσει ένα θέμα λυπηρό. Κοιτάζοντας να ικανοποιήσουν τα 

δικά τους συμφέροντα, αγνοούν την αναβάθμιση της πόλης, αλλά και τους πεζούς, οι οποίοι 

θέλουνε να περάσουνε μια ώρα ευχάριστη.  

 Επίσης,  και στην οδό Εθν. Αντίστασης, υπάρχουνε μαγαζιά που τα τραπεζάκια τους 

βγαίνουν τόσο έξω, ώστε δεν μένει πεζοδρόμιο ελεύθερο.  

 Πρέπει η Δ.Α., να είναι αποφασιστική και ρεαλιστική για να αντιμετωπίσει αυτά τα 

φαινόμενα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ας αρχίσω από τα ερωτήματα του κ. Πισώκα. Έχετε απόλυτο δίκιο 

που τα παρατηρείτε, όλα αυτά. Να θυμίσω ότι πέρσι επιβάλλαμε μπορώ να πω την τάξη, επί 

Αντιδημαρχείας του κ. Κουμπαρούδη, με θεαματικά και αποδεκτά από όλους τους κατοίκους 

αποτελέσματα.  

Γνωρίζετε την κατάσταση που επικρατεί τόσο στην Εθν. Αντίστασης, όσο και στην Πλ. 

Ελευθερίας. Παρόλες τις παροτρύνσεις τις δικές μου, ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος κ. 

Σωτηριάδης, ο οποίος είναι και απών, με επιστολές του, προσπάθησε να συνετίσει αυτούς 

τους καταστηματάρχες και τους έδωσε και μια προθεσμία, στις 30/6. Ειδοποιήθηκαν 

εγγράφως, απ’ ότι είμαι σε θέση να γνωρίζω, και το ξέρει πολύ καλά αυτό ο κ. Σαντοριναίος, 

τον οποίο παρακάλεσα να διαθέσει συνεργείο εργατών  και φορτηγό αυτοκίνητο, για  το 

μάζεμα των τραπεζιών και των καθισμάτων, πέραν των κανονικών.  

Επομένως, μετά τις 30/6 κύριε Πισώκα, αν δεν συμμορφωθούνε, να είστε σίγουρος ότι θα 

προβούμε στις κινήσεις που προανέφερα. 
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Συμφωνώ απόλυτα μαζί σας, ότι πρέπει επιτέλους οι αποφάσεις του Δ.Σ. και περισσότερο οι 

κανονιστικές αποφάσεις να γίνονται αποδεκτές, απ’ αυτούς που έχουν σχέση, και μετά  την 

δημοκρατική αυτή διαδικασία που προανέφερα, αν δεν συμμορφωθούνε, θα προβούμε στις 

ενέργειες που σας είπα. 

 Όσον αφορά για την προμήθεια των μαρμάρων για την ανακατασκευή της Πλ. 

Ελευθερίας, να πω ότι δεν γίνεται επ’ ευκαιρία της αφίξεως του Προέδρου της Ελληνικής 

Δημοκρατίας. Απεναντίας ήταν προγραμματισμένο να ανακαινιστεί η Πλ. Ελευθερίας, αρχές 

του έτους. Απόδειξη τρανή για όσα σας λέω, είναι η κοπή των δέντρων και η αντικατάστασή 

τους από άλλα καλλωπιστικά δέντρα. Αρχίσαμε δηλαδή την παρέμβασή μας σαν Δ.Α., στον 

εξωραϊσμό της Πλ. Ελευθερίας πολύ νωρίτερα, από όταν μας ανακοινώθηκε  επίσημα η 

αποδοχή της προσωπικής μου πρόσκλησης εκ μέρους του Προέδρου της  Ελληνικής 

Δημοκρατίας να λαμπρύνει με την παρουσία του  την επέτειο της Απελευθέρωσης των 

Σερρών. 

Σίγουρα ήμουν από εκείνους που είπα ότι οποιαδήποτε προμήθεια, πρέπει να γίνει από 

εμπόρους της τοπικής αγοράς. Οι τεχνικές υπηρεσίες και είναι εδώ παρόν ο κ. Δάρατζης, ο 

οποίος είχε την ευθύνη της προμήθειας μαζί με τον κ. Δασκαλόπουλο και τον κ. 

Κουροπαλάτη, να  προμηθευτούν αυτά τα μάρμαρα και μου είπανε να τα αγοράσουμε από 

την Δράμα, ή την Καβάλα, γιατί είναι περιοχές παραγωγής μαρμάρων και εκμετάλλευσης 

και όχι από τους εμπόρους εδώ των Σερρών, γιατί θα τύχουμε καλύτερης τιμής.  Οι τιμές 

βέβαια διαφέρανε μεταξύ τους και ότι έγινε, έγινε προς όφελος του Δήμου και τίποτα 

περισσότερο. Εκείνο που πρέπει να  σας πω, είναι ότι η αξία αυτών των μαρμάρων, δεν είναι  

και τόσο μεγάλη σαν δαπάνη, διότι μόνο ένα μικρό μέρος της συνολικής επιφάνειας που 

θέλαμε να καλύψουμε, κατέχουν τα μάρμαρα. Γύρω από το μνημείο και κάποιοι 

σχηματισμοί που είχανε σχεδιάσει οι αρχιτέκτονες, ήτανε  τα σημεία που καλύφθηκαν. 

Επομένως, δεν είναι άξιο λόγου. Κύριε Πισώκα, καλά κάνατε και το αναφέρατε, διότι εγώ 

επέμενα να αγοραστούν από την Σερραϊκή Αγορά, έστω  και λίγο ακριβότερα. Όμως  η 

διαφορά  στην τιμή, ήτανε πολύ μεγάλη και αποφασίστηκε να αγοραστούν από την Καβάλα.  

 Κύριε Περδίκη, δεν είπα εγώ στην συνέντευξή μου, και η κυρία Μπασμπαντίδου 

είναι παρούσα, ότι ο Δήμος συνήψε δάνειο ύψους 137 εκ. δρχ. Απεναντίας, σε ερώτηση 

δημοσιογράφου απάντησα, ότι βασική προϋπόθεση συμπλήρωσης φακέλου και όρου 

προκήρυξης του επιχειρησιακού προγράμματος ενέργειας του Υπ. Ανάπτυξης, ήτανε και η 

πρόθεση κάποιας ιδιωτικής ή κρατικής τράπεζας, να συνάψει δάνειο για την υλοποίηση του 

προγράμματος.  

 Στην καθαριότητα αυτή την στιγμή, δεν εργάζεται  κανένας μέσω της ΔΕΠΚΑ, και 

αν ήμουνα από την αρχή του Συμβουλίου, θα το έλεγα. Όπως ξέρετε  την διαδικασία να 

περνά κάθε φορά από το Δ.Σ. η απόφαση να προσφέρει 8 εκ. δρχ. στην ΔΕΠΚΑ για παροχή 

συγκεκριμένης υπηρεσίας, παρεμβάλλεται ένα χρονικό διάστημα μέχρι λήψης απόφασης, 

έγκρισης απόφασης και υπογραφή των συμβάσεων. Από το 1996, κάθε φορά που 

υπογράφουμε αυτή την προγραμματική σύμβαση με την ΔΕΠΚΑ, παρεμβάλλεται αυτό το 

χρονικό διάστημα, στο οποίο οι εργαζόμενοι δεν έχουνε σύμβαση. Αυτά τα έχουμε 

συγκεντρώσει και θα ξεπληρώσουμε αυτά που οφείλουμε από τα διαλείμματα που υπάρχουν 

από την υπογραφή της σύμβασης και απασχόλησης. Γνωρίζετε όμως πολύ καλά, ότι με τους 

τελευταίους νόμους, πολλοί των εργατών καθ/τας υπέβαλαν τις παραιτήσεις τους, λόγω 

συνταξιοδότησης και υστερεί η υπηρεσία καθ/τας από εργατικά χέρια, ως επίσης πολλοί 

λόγω πιστοποιητικών  Α/βάθμιων και Β/βάθμιων  υγειονομικών επιτροπών δεν ασχολούνται 

με την καθ/τα και ασχολούνται κάπου αλλού, αλλά  πληρώνονται από την καθ/τα. 
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Σήμερα, δεν εργάζεται κανείς απ’ αυτούς που εργαζόταν μέσω της ΔΕΠΚΑ, αλλά 

ενημερώνω ότι η Υπηρεσία Καθαριότητας, έχει μεγάλο πρόβλημα για τους λόγους που σας 

είπα, ότι πολλοί συνταξιοδοτήθηκαν, άλλου δουλεύουν κάπου αλλού και εκτός αυτού, οι 17 

εργάτες καθ/τας, οι οποίοι προσλήφθηκαν με την διαδικασία του ΑΣΕΠ, με  το νόμο του 

Πεπονή, είναι άτομα  τα οποία δεν γνωρίζουν  την  δουλειά και δεν μπορούνε να 

προσφέρουν αυτά που η υπηρεσία περιμένει απ’ αυτούς. Επομένως, οι δυσκολίες είναι 

μεγάλες, αξεπέραστες μπορώ να πω, και θα παρακαλούσα να σταθούμε όλοι μας θετικά 

πάνω σ’ αυτό τον ευαίσθητο τομέα της Υπηρεσίας Καθ/τας, που αποτελεί  και τον καθρέπτη 

της κάθε Δ.Α. και επομένως και της σημερινής Δ.Α. Επαναλαμβάνω ότι, σήμερα κανένας 

απ’ αυτούς δεν εργάζεται στην υπηρεσία Καθ/τας, αλλά σύντομα και ενόψει κυρίως των 

ρεπό και των αδειών των αορίστου και μονίμων εργατών καθ/τας, είναι επιβεβλημένο να 

τους επαναπροσλάβουμε και για να καλύψουν τα ρεπό, τις άδειες των μονίμων, αλλά και 

κυρίως για να ανταπεξέλθουμε στις μεγάλες ανάγκες που προκύπτουν από την Υπηρεσία 

Καθαριότητας. 

 κ. Αγγελίδης Π.: Έχω υποχρέωση και σαν μέλος της Επιτροπής διοίκησης, να κάνω 

την ενημέρωση αυτή στο Δ.Σ., σχετικά με την απόφαση που πήρε το Δ.Σ. στην προηγούμενη 

συνεδρίασή του, και έδωσε 1 εκ. δρχ. σε ένα φιλοζωϊκό σύλλογο. Το Δ.Σ., παραπλανήθηκε 

πάνω σ’ αυτό το θέμα. Μέσα στον φάκελο, έλλειπε η εισήγηση που μιλούσε για το 1 εκ. δρχ. 

και  περιλαμβανόταν και σχέδιο σύμβασης, η  έκθεση του φιλοζωϊκού ομίλου, αλλά  και των 

πρακτικών της επιτροπής στην οποία συμμετέχω. Όταν την Πέμπτη το πρωί επισκέφτηκα 

την κα Παναγιώτου  και ρώτησαν αν υπάρχει κάτι επιπλέον στον φάκελο, πέρα από μια 

αναφορά του υπαλλήλου του Κυνοκομείου, μου είπε ότι δεν υπήρχε τίποτα και γι’ αυτό 

φυσικά  δεν ήταν ενημερωμένος και κανένας Δ.Σ. Και πάρθηκε μια απόφαση για να 

επιχορηγηθεί ένα φιλοζωϊκό σωματείο με 1 εκ. δρχ., για να κάνει κάποια έργα μόνο στις 

εγκαταστάσεις του Κυνοκομείου, ενώ δεν είναι έτσι, τα λεφτά αυτά, θα τα χρησιμοποιήσει 

το φιλοζωϊκό σωματείο για μισθοδοσία ενός υπαλλήλου. Και αυτό γράφει η εισήγηση, η 

οποία λέει, ότι το 1 εκ. δρχ. θα το δώσε σε ένα φιλοζωϊκό σωματείο και θα αναλάβει την 

καθαριότητα του κυνοκομείου, που αυτό σημαίνει ότι αυτά θα πάνε στην μισθοδοσία αυτού 

που θα καθαρίζει.  

 Πρέπει να σας πω ότι εδώ και αρκετούς μήνες, οι άνθρωποι πληρώνουν οι ίδιοι από 

την τσέπη τους έναν υπάλληλο για να ανταποκρίνεται στις υπηρεσίες  εκεί του Κυνοκομείου, 

επειδή οι δικοί μας υπάλληλοι δεν ανταποκρίνονται σωστά στα καθήκοντά τους. Δυστυχώς, 

έτσι είναι. Γι’ αυτό ζητάνε να πληρώσει ο Δήμος τον υπάλληλο. Πρέπει να σας πω, ότι 

έχουμε 3 δημοτικούς υπαλλήλους στο κυνοκομείο. Και επειδή δεν ανταποκρίνονται στα 

καθήκοντά τους πήραμε απόφαση να δώσουμε 1 εκ. δρχ. σε ένα  φιλοζωϊκό σωματείο και να 

προσλάβει έναν υπάλληλο για βοηθό τους.  Δυστυχώς, αυτά συμβαίνουν. Και δεν είναι το 

ποσό, αλλά ο τρόπος με τον οποίο αντιμετωπίζουμε τη λειτουργία  μιας υπηρεσίας και την 

συμπεριφορά κάποιων υπαλλήλων.  

 κ. Πρόεδρος: Κύριε Αγγελίδη, παραπλάνηση δεν υπάρχει. Ο φάκελος ήταν κομπλέ. 

Κάποια στιγμή, κάποιος συνάδελφος πήρε το πρακτικό και την εισήγηση και τελευταία 

στιγμή η κα Παναγιώτου, έφερε το πρακτικό και το έδωσε στον κ. Μητλιάγκα.  

 κ. Αγγελίδης Π.: Πρόσφατα πήγε με την θέλησή του ένας υπάλληλος του Δήμο από 

το ηλεκτρολογικό τμήμα, στο Κυνοκομείο. Όταν του δόθηκε το έγγραφο της μετακίνησής 

του, που ανέφερε και τα καθήκοντά του, αρνήθηκε να το κάνει. Και πραγματικά, δεν κάνει 

τίποτα. Επιπλέον, παίρνει και το επίδομα των 25.000 δρχ. σαν ηλεκτρολόγος. Αυτά όμως 

προκαλούν τους υπαλλήλους.  
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 κ. Σαντοριναίος Ε.:  Επί της θητείας μου τώρα των 5 μηνών, στήθηκε και λειτουργεί 

άψογα, κατά τον καλύτερο τρόπο το Κυνοκομείο. Καταφέραμε να γίνονται οι εξετάσεις των 

σκύλων, να γίνονται οι εμβολιασμοί, να γίνεται η ενημέρωση στα σχολεία και μέσα από όλες 

αυτές τις εξετάσεις, βρεθήκανε κάποια ζώα τα οποία είχανε λυσμανίαση. Και  μαζί με τον 

Δ/ντή του Υγειονομικού τον κ. Τζήκα, επισκεφτήκαμε τον Φιλοζωϊκό Σύλλογο, από τον 

οποίο  δεχτήκαμε και μερικές απειλές, γιατί δεν δεχόταν την  γνωμάτευση των κτηνιάτρων, 

ότι τα σκυλιά αυτά πάσχανε  από λυσμανίαση και ήτανε επικίνδυνα για την δημόσια υγεία 

και τους φορολογούμενους πολίτες αυτής της πόλης. Έτσι μαζί με τον κ. Τζήκα πήγαμε στον 

Εισαγγελέα  τις εξετάσεις των ζώων αυτών. Αυτός μίλησε για  ευθανασία των άρρωστων 

ζώων.  

 Έπειτα η περισυλλογή των αδέσποτων ζώων, δεν είναι εύκολη δουλειά. Όσο για το 1 

εκ. δρχ. εγώ δεν αναγνωρίζω υπάλληλο πέρα από τους δύο υπαλλήλους της υπηρεσίας μας. 

Τα χρήματα αυτά τα ζητάνε οι φιλόζωοι, οι οποίοι βοηθούνε το Κυνοκομείο. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ο κ. Αγγελίδης, έκανε τις ανακοινώσεις του, όμως από την 

συζήτηση που επακολούθησε και από την τοποθέτηση του Αντιδημάρχου, αποδεικνύεται 

περίτρανα, ότι το Δ.Σ. κατά την προηγούμενη συζήτηση του θέματος, πήρε την πιο καλή 

απόφαση. Διότι, πρώτον, επικαλείστε ένα πρακτικό μιας άτυπης επιτροπής. Ένα πρακτικό 

του οποίου η πλειοψηφία έχει αντίθετη άποψη από αυτή που μας ανακοίνωσε ο κ. 

Αγγελίδης. Η απόφαση της άτυπης αυτής επιτροπής, πάρθηκε κατά πλειοψηφία, λήφθηκε 

υπόψη από το Δ.Σ., το οποίο σωστά οδηγήθηκε στην απόφαση που οδηγήθηκε. Δεν είναι 

εξαπάτηση.  

 

 

ΘΕΜΑ  3ο: Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για την κάλυψη αναγκών των 

Υπηρεσιών του Δήμου. 

 

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ  4ο: Ψήφιση συμπληρωματικής πίστωσης για την εξόφληση οφειλών παρελθόντων 

οικονομικών ετών. 

 

 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όπως κάθε χρόνο, έτσι και φέτος, θα συνεργαστούμε με τις 

υπηρεσίες, θα δούμε τι υπόλοιπα έχουμε και από ποιους κωδικούς. 

 κ. Περδίκης Ζ.: Μ’ αυτή την απάντηση του κ Δημάρχου κύριε Πρόεδρε, σήμερα το 

Λογιστήριο και το Ταμείο, μπορεί να δικαιολογήσει τα 206 εκ. δρχ. Τα υπόλοιπα 100 εκ. 

δρχ. και κάτι εκατομμύρια, δεν μπορεί να τα δικαιολογήσει. Αν πάμε αύριο να ελέγξουμε τα 

βιβλία του Λογιστηρίου και του Ταμείου, δεν θα φαίνονται πουθενά αυτά τα  106 εκ. δρχ. 

Και το Λογιστήριο τώρα, ζητάει από το Δ.Σ. να βρει τρόπο να καλυφθούν. Πείτε μας ποιος 

είναι ο τρόπος; Από την ΣΑΤΑ;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Από την ΣΑΤΑ δεν μπορούνε να καλυφθούνε και το ξέρετε.  

 κ. Μητλιάγκας Ζ.: Έπρεπε συνολικά και όχι τμηματικά να ενημερώσει το Δ.Σ. για 

όλα της παραγωγής.  Άλλος λέει 100 εκ. δρχ., άλλος λέει για 95 εκ. δρχ.. Επίσης για τους 

συντελεστές και τις συμβάσεις, για  τα προγράμματα που γίνανε συμφωνίες, διότι δεν είναι 

μια παραγωγή 20-30 εκ. δρχ.  
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 Πιστεύω, ότι έπρεπε σε μια τόσο δαπανηρή παραγωγή, το Δ.Σ. συνολικά και εκ των 

προτέρων και όχι εκ των υστέρων, να ενημερωνότανε. Και δεν είμαι τόσο  σίγουρος για το 

αν ένα ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. επαρχιακής πόλης, πρέπει να κάνει μια παραγωγή ύφους κοντά 100 εκ. 

δρχ. Τώρα το να έρχονται εκ των υστέρων  διάφορα και να μας φέρνετε εδώ για να 

ενημερωθούμε, δείχνει αδυναμία της Διοίκησης του ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. να ετοιμάσει έγκαιρα όλο 

αυτό το γραφειοκρατικό υλικό, για να το παρουσιάσει στο Δ.Σ. υπεύθυνα.  

 κ. Χατζηλίας Αλ.:  Όταν αναλάβαμε την Διοίκηση, είχαμε αποφασίσει να 

δημιουργήσουμε ένα θέατρο καλύτερο, ίσο με της Καλαμάτας και της Λάρισας.  

 κ. Περδίκης Ζ.: Για την Δ.Ε.Π.Κ.Α. σχετικά, με το εκθετήριο της Δ.Ε.Π.Κ.Α., της 

υπόγειας γκαλερί. Υπάρχει απόφαση του Δ/κού Συμβουλίου της επ/σης που επιβάλλει την 

καταβολή από κάποιον εκθέτη 10.000 δρχ. ημερησίως σαν ενοίκιο και απόφαση κάποιας 

δωρεάς ενός πίνακα, για την δημοτική πινακοθήκη, όταν θα δημιουργηθεί..  

 Με την παλιά απόφαση, υπήρχε μόνον η υποχρέωση του καλλιτέχνη για έναν πίνακα 

προς την Δ.Ε.Π.Κ.Α., προς τον Δήμο ουσιαστικά. Μήπως θα έπρεπε να ξανασκεφτεί αυτή 

την απόφαση, η κα Κοβούσογλου; Το εκθετήριο της Δ.Ε.Π.Κ.Α., δημιουργήθηκε για να 

εκθέτουν τα έργα τους οι καλλιτέχνες. Αυτή την στιγμή όμως, εκθέτει όποιος θέλει και δεν 

υπάρχει μια αρμόδια  επιτροπή που να επιλέγει καλλιτέχνες με κύρος. Μπαίνει κι ένα άλλο 

ερώτημα εδώ. Πρόσφατα, αγοράσατε κάποιους πίνακες ζωγραφικής, έναντι ενός υψηλού 

ποσού.  Το βάλαμε το θέμα στο Δ.Σ. Την στιγμή όμως που η Δ.Ε.Π.Κ.Α. και ο Δήμος θέλει 

να αντιμετωπίσει στα ίσα όλους τους ζωγράφους, μπορεί να γίνει το εξής αρνητικό για τη 

Δ.Ε.Π.Κ.Α. Να πουλάει ο ζωγράφος ακριβότερα το έργο του στην Δ.Ε.Π.Κ.Α., αυτό που 

πρέπει  να της αφήσει και έτσι, όχι μόνο να πληρώνει τις 10.000 δρχ. ημερησίως, αλλά να 

του χρωστάει και λεφτά η Δ.Ε.Π.Κ.Α. Παράδειγμα, αν η έκθεση διαρκεί 1 εβδομάδα, το 

ενοίκιο είναι 70.000 δρχ. και ο ζωγράφος κοστολογεί το έργο που θα αφήσει στην 

Δ.Ε.Π.Κ.Α. με 500.000 δρχ. Ακραία περίπτωση, αλλά πιθανή.  

 κα Κοβούσογλου:  Να απαντήσω, ως προς τον χώρο. Οι ειδικοί λένε  ότι είναι από 

τους ωραιότερους χώρους που υπάρχουν στην πόλη των Σερρών. 

Ως προς το έργο, αυτά τα χρόνια που είμαι, έχω ακούσει ότι συνήθως ο εκθέτης δίνει αυτό 

που θα πουλιότανε λιγότερο, ή που του άρεζε λιγότερο. Και επειδή η Δ.Ε.Π.Κ.Α. όντως έχει 

ανάγκη οικονομικής υποστήριξης, αποφασίσαμε ομόφωνα, να δίνουν οι εκθέτες ένα μικρό 

ποσό.  

 Όσον αφορά τώρα, το έργο που μπορεί να κοστολογήσει ακριβά ο εκθέτης, και 

εννοώ το δώρο του προς την Δ.Ε.Π.Κ.Α., ποτέ δεν μας έτυχε κάτι τέτοιο, αλλά  και σπάνια 

μας έδωσε κάποιος καλλιτέχνης αξιόλογο έργο. 

 Επομένως, πρέπει να γίνει εκ νέου πρόταση στο Δ.Σ. για να αναθεωρηθεί αυτή η 

απόφαση. Προσωπική γνώμη δική μου είναι.  

 κ. Στάγκος Κ.: Εδώ προκύπτει, μια άλλη ανάγκη, να δημιουργηθούν 2 τέτοιες 

δημοτικές αίθουσες.  

Στην μια, να μπορούν να εκθέτουν όσοι θέλουν και στην άλλη, να υπάρχει αυτή η 

δυνατότητα από τον Δήμο, να αρνείται σε όλο τον κόσμο. Αλλά μέχρι να φτάσουμε εκεί, 

δυστυχώς δεν υπάρχει αυτή η δυνατότητα.  

 

 

ΘΕΜΑ  5ο: Αγορά δύο (2) τόμων της Εικονογραφημένης Ιστορίας των Σερρών του Β. 

Τζανακάρη.  
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 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ  6ο: Έγκριση πρακτικού της Επιτροπής για την εγκατάσταση περιπτέρου. 

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ  7ο: Έγκριση προγράμματος «ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ 1997».             

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ  8ο: Έγκριση - Ενημέρωση επί των αποφάσεων των Δημοτικών Επιχειρήσεων. 

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ  9ο: Ηλεκτρική παροχή δημοτικών εγκαταστάσεων λόφου «ΚΑΓΙΑ». 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Έγινε μια καταγγελία από το «ΡΑΔΙΟ ΕΠΙΛΟΓΕΣ» και παρακάλεσε 

τον κ. Δήμαρχο, αυτοπροσώπως με μια άτυπη επιτροπή, με τον Δ/ντή της Δ.Ε.Η. και με τον 

κ. Πάλλα, κάνανε μα αυτοψία, βγάλανε το πόρισμά τους. Ο κ. Ηλιόπουλος δεν έμεινε 

ευχαριστημένος όμως από αυτό.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πήγαμε εκεί και παρουσία αυτών που  προαναφέρατε και είδα με 

τα μάτια μου, ότι δεν υπάρχει τίποτα. Ο ίδιος βέβαια, ο κ. Ηλιόπουλος, είπε ότι εκεί  υπήρχε 

μια παροχή, δεν χρησιμοποιήθηκε ποτέ και  σήμερα, δεν υπάρχει. Εκείνο όμως που πρέπει 

να σας πω, είναι ότι αν επισκεφτείτε τον Λόγο ΚΑΓΙΑ, θα δείτε μια κατάσταση επικίνδυνη, 

μπορώ να πω. Παντού  υπάρχουνε καλώδια, κάτω στο χώμα, πάνω από το κεφάλι σου, 

υπάρχουνε δεκάδες πυλώνες απ’  όλα τα ραδιόφωνα  και τις τηλεοράσεις. Εκεί 

διαπιστώσαμε το εξής: μετά την απαγόρευση και το έγγραφο της εφορίας αρχαιοτήτων 

Καβάλας, στο οποίο μας αναφέρει ότι 2 χιλ. του δρόμου απαγορεύεται οποιαδήποτε 

παρέμβαση ή εγκατάσταση, τότε, βάση αυτού του εγγράφου, η Πολεοδομία έπαψε να 

εξυπηρετεί άλλους ραδιοφωνικούς, ή τηλεοπτικούς σταθμούς. Με κάποια συμφωνία που 

έκαναν, μεταξύ  τους όλοι οι ραδιοτηλεοπτικοί σταθμοί, λόγω αυτού του προβλήματος, δίνει 

ο ένας στον άλλο παροχές.  

Δεν εξηγείται αλλιώς. Ή βάλανε κάποιον αποδέκτη και παίρνουμε ρεύμα. Πάντως, υπάρχει 

μια αταξία στις καλωδιώσεις και πιστεύω ότι είναι επικίνδυνο για πυρκαγιά. Αν κάποιο 

καλώδιο υπερθερμανθεί, θα προκληθεί φωτιά.  

 κ. Μητλιάγκας Ζ.: Θα πρέπει να έχουμε την διαβεβαίωσή σας εδώ στο Δ.Σ. και για 

την κοινή γνώμη και για το αίσθημα του δικαίου, ότι δεν ηλεκτροδοτείται κανένας ιδιωτικός 

σταθμός από τον Δήμο.  
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κανένας δεν ηλεκτροδοτείται. 

 κ. Περδίκης Ζ.: Το πόρισμα του κ. Πάλλα, επιβεβαιώνει τις καταγγελίες που έκανε ο 

συγκεκριμένος ιδιώτης. Αν μπορούσε ο Δήμος για αυτούς τους ξένους τηλεοπτικούς 

σταθμούς, να αρνηθεί την χορήγηση οικοδομικής άδειας, στο λόφο ΚΑΓΙΑ. 

Επίσης επί θητείας κ. Ανδρέου, έγινε κάποια οικονομική συμφωνία με τον Δήμο για τα 

δορυφορικά κανάλια, ύψους 4 εκ. δρχ. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δερν έδωσε ο Δήμος άδειες. Απ΄ ότι ξέρω, όταν κάποιο 

δορυφορικό κανάλι δεν εκπέμπει κανονικά, έρχονται εδώ και παραπονιούνται. 

Παρεμβαίνουμε μέσω  του κ. Παπαμιχαήλ, αλλά τέτοια συμφωνία γραπτή, εγώ δεν βρήκα. 

Απλώς ο κ. Παπαμιχαήλ, ανέλαβε την ευθύνη συντήρησης των καλωδιακών εγκαταστάσεων. 

Εκπέμπουν σήμερα τα δορυφορικά.  

 κ. Σαουλίδης Στ.: Να γίνει μια επιτροπή από τον Δήμο, η οποία θα ελέγξει όλους 

τους σταθμούς και αν βρεθεί να φιλοξενείται κάποιος σταθμός στους δικούς μας, θα 

αφαιρεθεί η άδεια λειτουργίας.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν διαφωνώ. 

 

 

ΘΕΜΑ 10ο: Πληρωμή παράβασης αυτοκινήτου.                      

 

 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κάποιος υπάλληλος, άφησε το αυτοκίνητό του στην Λαϊκή Αγορά 

και είμαστε υποχρεωμένοι να πληρώσουμε το πρόστιμο. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 11ο: Γνωμοδότηση του Δ.Σ. προς την επιβολή προστίμου.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για δυο (2) άτομα που κάνουν παραβάσεις κατ’ επανάληψη 

και η απόφασή μας είναι πρόστιμα άνω των 20.000 δραχμών. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 20.000 δρχ. πρόστιμο. 

 κ. Περδίκης Ζ.: Σας επαναλαμβάνω την πρόταση που έκανα για παρόμοια θέμα, 

είχα πει 20.000 το πρώτο πρόστιμο, 50.000 δρχ. το δεύτερο πρόστιμο, 100.000 δρχ. το τρίτο 

και συνεχίζει κλιμακωτά. Μιλάω πάντα για τους μη Σερραίους.  

 κ. Πρόεδρος: Είναι το δεύτερο πρόστιμο στον ίδιο. Επομένως 50.000 δρχ.;  

 

 

 - Εγκρίνεται, στις 50.000 δραχμές.  

 

 

ΘΕΜΑ 12ο: Συνέχιση μισθωτικής σχέσης στην εταιρία Θ. ΙΛΑΝΙΔΗΣ-Θ. ΚΥΡΙΜΛΗΣ 

Ο.Ε., λόγω συνταξιοδότησης εταίρου.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 13ο: Παραχώρηση χώρου για τη σύσταση οικογενειακού τάφου. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 14ο: Γνωμοδότηση του Δ.Σ. επί του απολογισμού έτους 1996 του Ν.Π. 

«Κ.Α.Π.Η.». 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 15ο: Έγκριση πρακτικού του διαγωνισμού για την προμήθεια HARDWARE και 

SOFTWARE, για την ευρύτερη περιοχή με την χρήση πολυμέσων.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην Επιτροπή Ελέγχου Υπευθύνων 

Δηλώσεων και Καταστάσεων Βαμβακοπαραγωγών έτους 1997. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Ορίζεται ο κ. Σαντοριναίος Ευάγγελος. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 17ο: Ορισμός νέου μέλους στο Δ.Σ. του Ν.Π. «Λαογραφικό Μουσείο Σερρών». 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Είναι το Μουσείο Φυσικής Ιστορίας. Ήταν πρόεδρος του Κυνηγετικού 

Συλλόγου ο κ. Παπακωνσταντίνου, ο οποίος αποχωρεί και στη θέση του ορίζεται ο κ. 

Σιαπαρδάνης Κων/νος. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 18ο: Απ΄ ευθείας εκποίηση προσκυρούμενου δημοτικού οικοπεδικού τμήματος 

στον κ. Σπυρίδη Κων/νο.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 19ο: Περί του αν ο Αγγελόπουλος Σωτήριος του Κων/νου, κάλυπτε πάγιες και 

διαρκείς ανάγκες.  

 

 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εδώ κύριοι συνάδελφοι, είναι ίδια περίπτωση με 3 υπαλλήλους 

που αν θυμάστε προσέφυγαν στα δικαστήρια και δικαιώθηκαν κατά κάποιο τρόπο. Μάλλον 

η πραγματικότητα είναι η παραπομπή του θέματος στο Δ.Σ. και είχαμε αποφασίσει ομόφωνα 

θετικά για τους  3 υπαλλήλους, οι οποίοι είχανε και τις προϋποθέσεις. 

Παρόμοια περίπτωση, είναι και του κ. Αγγελόπουλου. Νομίζω, ότι πρέπει να το δεχτούμε. 

Δεν έχουμε ακόμη απόφαση δικαστηρίου, αλλά απ’ ότι αποδεικνύει η εισήγηση και από το 

ιστορικό που υπάρχει, οδηγούμαστε με μαθηματική ακρίβεια στην ίδια απόφαση την 

δικαστική που πάρθηκε για τους 3 υπαλλήλους, για τους οποίους εμείς σταθήκαμε θετικοί.  

 κ. Μητλιάγκας Ζ.: Νομίζω, ότι υπάρχουν κι άλλες περιπτώσεις παρόμοιες. Κι 

επειδή η υπηρεσία καθαριότητας έχει ανάγκη προσωπικού, να έρθουν όλες οι περιπτώσεις 

αυτές συνολικά, να δούμε όλα τα στοιχεία.  

 κ. Πρόεδρος: Εάν δεχτούμε ότι σήμερα δικαιώνεται ο κ. Αγγελόπουλος, όσοι από 

τους συναδέλφους του έχουνε αυτές τις προϋποθέσεις, θα συμφωνήσω κύριε Δήμαρχε, να 

τους προσλάβουμε κι αυτούς.  

 κ. Καδής Ν.: Εγώ μειοψηφώ και ψηφίζω την απόφαση του δικαστηρίου, όταν θα 

βγει.  

 κ. Πρόεδρος:  Προχωρούμε τότε στην ψηφοφορία του θέματος:  

 

 

 ΨΗΦΟΦΟΡΙΑ: 

 

1)  Αναστασιάδης Αντ.: ΝΑΙ (καλύπτει πάγιες και διαρκείς ανάγκες) 

2)  Αγοραστός Β.: ΝΑΙ 

3)  Στάγκος Κ.: ΠΑΡΩΝ 

4) Γεωργούλας Γ.: ΝΑΙ 

5)  Καδής Ν.: ΝΑΙ (στην απόφαση του δικαστηρίου που θα βγει) 

6)  Περδίκης Ζ.: Να γίνει επανεξέταση όλων των περιπτώσεων  

7)  Μητλίαγκας Ζ.:  «       «          «            «                « 

8)  Σαουλίδης Στ.:  «       «          «            «                « 

9)  Πισώκας Βασ.: ΝΑΙ 

10) Γεωργίου Γ.: Να γίνει επανεξέταση όλων των περιπτώσεων 

11) Κουμπαρούδης Ι.: ΝΑΙ 

12) Κατιρτζόγλου Ν.: ΝΑΙ 

13) Σαντοριναίος Ευαγ.: ΝΑΙ 

14) Κοβούσογλου Δ.: ΝΑΙ 

15) Νυκτοπάτης Αντ.: ΝΑΙ 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 20ο: Γνωμάτευση της Κ.Α.Δ.Ε. σχετικά με τα δημοτικά καταστήματα.  
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 κ. Πρόεδρος: Έγινε μια Επιτροπή από την ΚΑΔΕ και αποτελείται από τον κ. 

Παπαντωνίου, από τον κ. Αλεξανδρίδη και από τον κ. Αναστασιάδη. Η Επιτροπή, με 

συγκριτικά  στοιχεία της περιοχής, έβγαλε κάποιο πόρισμα. 

 Τα νούμερα που έχει βάλει η επιτροπή, είναι 80--85% στα καταστήματα.  

Αν συμφωνεί το Δ.Σ. με τις τιμές, έχει καλώς. Αν όχι, να γίνουνε προτάσεις και να επανέλθει 

το θέμα στο Δ.Σ 

 Κύριε Δήμαρχε, σαν Πρόεδρος, προτείνω το εξής,. αν φυσικά συμφωνεί και το Σώμα, 

να καλέσουμε εδώ τους κυρίους αυτούς που έχουμε το δικαίωμα να βγάλουμε τα 

καταστήματά τους σε δημοπρασία, να συζητήσουμε τους όρους και να δούμε αν συμφωνούν. 

 κ. Μητλιάγκας Ζ.: Αυτή είναι μια γνωμάτευση της Κ.Α.Δ.Ε.; Για να προκύψει όμως 

απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, πρέπει να υπάρχει και εισήγηση του γραφείου 

Προσόδων του Δήμου μας. Εκτός αν αυτή η εισήγηση θα γίνει μετά την προφορική επαφή 

του κ. Δημάρχου με τους ενδιαφερόμενους.  

 κ. Πρόεδρος: Δεν αποφασίζουμε απόψε, μετά την επαφή του κ. Δημάρχου με τους 

καταστηματάρχες, θα έχουμε την εισήγηση της Υπηρεσίας.  

 

 

 - Δίδεται εντολή στο Γραφείο Προσόδων, να εισηγηθεί τον καθορισμό 

μισθωμάτων των καταστημάτων, σύμφωνα με την εισήγηση της Κ.Α.Δ.Ε.   
 

 

 Μετά από το πέρας της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 

 

 

573 / 1997 Έγκριση πρωτοκόλλου παραλαβής του έργου: «Προσθήκη αιθουσών στο 17ο 

Δ.Σ. Σερρών».                   
                                                     12698/4-7-1997 

 

574 / 1997 Έγκριση του Σ.Π. του έργου: «Οδοποιία».                                                
                                                     12699/8-7-1997 

 

575 / 1997 Έγκριση της μελέτης του έργου: «Κατασκευή στέγης στην Λέσχη 

Χωροφυλακής».                           
                                                     14354/29-7-1997 

 

576 / 1997 Έγκριση μετατόπισης στύλου Δ.Ε.Η.                    
                                                     12703/4-7-1997 

 

577 / 1997 Έγκριση έκδοσης άδειας λειτουργίας καταστήματος «ΜΠΑΡ» του κ. 

Πάντσιου Παναγιώτη.                   
                                                     12053/20-6-1997 

 

578 / 1997 Όμοια «Ψητοπωλείου» του Σταμάτη Δημητρίου.                     
                                                     12457/30-6-1997 

 

579 / 1997 Όμοια «Καφενείου» του κ. Ματζιάρη Αθανάσιου.                   
                                                     12458/30-6-1997 
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580 / 1997 Όμοια «Καφενείου-Ψητοπωλείου» της κας Κυριακάκου Ελισάβετ.                    
                                                     12204/23-6-1997 

 

581 / 1997 Όμοια «ΣΝΑΚ-ΜΠΑΡ» του κ. Γράσνα Σταύρου.                    
                                                     12462/27-6-1997 

 

582 / 1997 Όμοια «Οβελιστηρίου» του κ. Πυρελή Αθανάσιου.                   
                                                     12376/30-6-1997 

 

583 / 1997 Όμοια «Κυλικείου» του Δικαστικού Μεγάρου της κας Καπιώτου ή 

Παναγιώτου Αθηνάς.                      
                                                     12461/30-6-1997 

 

584 / 1997 Όμοια «Πρατηρίου Γάλακτος» του κ. Χατζίδη Αναστάσιου.                   
                                                     12460/30-6-1997 

 

585 / 1997 Όμοια «Καφετέριας με ηλεκτρονικά παιχνίδια» του κ. Κοζάρη Δαυίδ.        
                                                     12206/23-6-1997 

 

586 / 1997 Επανεξέταση για «Οβελιστήριο» του κ. Ντόκα Γεωργίου.                      
                                                     12946/17-7-1997 

 

587 / 1997 Όμοια για «Οβελιστήριο» του κ. Γεροστεργίου Ιωάννη.                         
                                                     12957/15-7-1997 

 

588 / 1997 Έγκριση διαφόρων προμηθειών για τις Υπηρεσίες του Δήμου.                
                                                     12955/9-7-1997 

 

589 / 1997 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας του υπαλλήλου  μας κ. 

Δασκαλόπουλου Πέτρου.  
                                                     12956/14-7-1997 

 

590 / 1997 Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για την κάλυψη αναγκών των 

Υπηρεσιών του Δήμου. 
                                                     13215/14-7-1997 

 

Πρ. 

12/1 / 1997 Αναβάλλεται το θέμα για την ψήφιση των οφειλών του Δήμου.                
                                                      

591 / 1997 Έγκριση αγοράς δύο τόμων (Α+Β) Εικονογραφημένης Ιστορίας των Σερρών 

Β. Τζανακάρη. 
                                                     12948/14-7-1997 

 

592 / 1997 Έγκριση πρακτικού επιτροπής για την εγκατάσταση περιπτέρου στην οδό Δ. 

Θράκης  89. 

 

593 / 1997 Έγκριση του προγράμματος «ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ 1997».                              
                                                     12707/7-7-1997 
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594 / 1997 Ενημέρωση επί των αποφάσεων της Δ.Ε. «ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.».                       
                                                                     

595 / 1997 Έγκριση ισολογισμού έτους 1996 της Δ.Ε. «Κ.Α.Δ.Ε.».                     
                                                     12958/11-7-1997 

 

596 / 1997 Ενημέρωση επί των αποφάσεων της Δ.Ε. «Κ.Α.Δ.Ε.»                         
                                                     

597 / 1997 Ενημέρωση επί των αποφάσεων της Δ.Ε. «Δ.Ε.Π.Κ.Α.».   

 

598 / 1997 Σχετικά  με την ηλεκτρική παροχή δημοτικών εγκαταστάσεων λόφου 

«ΚΑΓΙΑ». 

 

599 / 1997 Έγκριση καταβολής δαπάνης παράβασης αυτοκινήτου.                        
                   12947/9-7-1997 

 

600 / 1997 Γνωμοδότηση του Δ.Σ. προς το σκοπό επιβολής προστίμου στους 

Παπαοικονόμου Χρήστο και Γεωργά Νικόλαο. 
12705/4-7-1997  

 

601 / 1997 Έγκριση μεταβίβασης μισθωτικής σχέσης στην εταιρεία Θ. Ιλανίδης- Θ. 

Κυριμλής Ο.Ε. 
12858/20-8-1997 

 

602 / 1997 Έγκριση παραχώρησης χώρου για την σύσταση οικογενειακού τάφού στην κα 

Χατζηπανταζή Βασιλική.  
12954/9-7-1997 

 

603 / 1997 Όμοια στον κ. Καπλανίδη Ιορδάνη.  
12953/9-7-1997 

 

604 / 1997 Όμοια στην κα  Αναστασιάδου Όλγα.  
12952/9-7-1997 

 

605 / 1997 Όμοια στην κα Τελόγλου Άρτεμη.   
12951/9-7-1997 

 

606 / 1997 Όμοια στον κ. Καπαθανασίου Γεώργιο. 
12950/9-7-1997 

 

607 / 1997 Γνωμοδότηση του Δ.Σ. επί του απολογισμού του Ν.Π. «Κ.Α.Π.Η.» Δήμου 

Σερρών. 
12706/4-7-1997 

 

608 / 1997 Έγκριση πρακτικού του διαγωνισμού για την προμήθεια ΗΑRDWARE και 

SOFTWARE, για την ευρύτερη περιοχή με την χρήση πολυμέσων. 
12250/24-6-1997 
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609 / 1997 Ορισμός εκπ/που του Δήμου στην Επιτροπή Ελέγχου Υπευθύνων Δηλώσεων 

και καταστάσεων βαμβακοπαραγωγών έτους 1997. 

 

610 / 1997 Ορισμός νέου μέλους στο Δ.Σ. του Ν.Π. «Μουσείο Φυσικής Ιστορίας». 
12949/11-7-1997 

 

611 / 1997 Έγκριση απ’ ευθείας προσκυρωμένου δημοτικού οικοπεδικού τμήματος στην 

κ. Σπυρίδη Κων/νο. 
12374/25-6-1997 

 

612 / 1997 Το Δ.Σ. γνωματεύει ότι ο Σωτήριος Αγγελόπουλος, καλύπτει πάγιες και 

διαρκείς ανάγκες της Υπηρεσίας μας. 
12409/4-7-1997 

 

613 / 1997 Δίδεται εντολή στο Γρ. Προσόδων να εισηγηθεί τον καθορισμό μισθωμάτων, 

σύμφωνα με την εισήγηση της Κ.Α.Δ.Ε. 
12459/1-7-1997 

 

614 / 1997 Τροποποίηση της αριθμ. 444/1997 Α.Δ.Σ. «Σύναψη σύμβασης με την 

Δ.Ε.Π.Σ. για την εκτέλεση εργασιών (υπηρεσιών) ημερήσιας διαμονής και 

διαπαιδαγώγησης και απόρων νηπίων». 
16014/30-6-1997 

 

 

 

 

 

  Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.                                 Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 

 

 

 

 

ΣΠΥΡΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ                           ΚΟΒΟΥΣΟΓΛΟΥ ΔΕΣΠΟΙΝΑ 
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Τ Α     Μ Ε Λ Η  

 

 

Κασάπης Φίλιππος   

 

Αγγελίδης Πέτρος 

 

 Αγοραστός Βασίλειος 

 

 Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Βαβαλέκας Ιωάννης  

 

 Γεωργούλας Γεώργιος  

 

Γεωργίου Γεώργιος  

 

Γκότσης Ηλίας  

 

Ζαπάρα Μαίρη  

 

Κατιρτζόγλου Νικόλαος  

 

Μπάρκας Αθανάσιος  

 

Πισώκας Βασίλειος  

 

Σαντοριναίος Ευάγγελος  

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

 Σωτηριάδης Δημήτριος 

 

 Χατζηλίας Αλέξανδρος   

      

 

 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 


